
                                                                                                 Krobia, dnia 14 października 2014 r. 

 

                              P R O T O K Ó Ł    Nr   L/2014 
  
                  z   L sesji  Rady  Miejskiej  w K r o b i ,  

                  w dniu  3 października 2014 r. w ZSOiZ w Krobi     

=========================================================  
                   godzina rozpoczęcia :    16.30 

                    godzina zakończenia :    20.00  

                   Na ogólną liczbę 15 osobowego składu Rady w sesji uczestniczyło 15 radnych.   
                    

                   Ponadto w sesji uczestniczyli :  

              ====================== 

     1.   Czwojda Sebastian          - Burmistrz Krobi.   

     2.   Walczak Damian             - Skarbnik. 

                   3.   Zawieja Karol                  - radca prawny. 

                   4.   Sołtysi Gminy Krobia.                  

                   5.   Zaproszeni goście, przedstawiciele organizacji i zakładów pracy.                    

                    Porządek obrad sesji :   

      

1. Otwarcie i sprawdzenie obecności radnych.   

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z  XLIX sesji.  

4. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania z poprzednich sesji.  

5. Interpelacje i zapytania radnych. 

6. 

 

7.    
 

Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach podejmowanych                              

w okresie międzysesyjnym. 

Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym.                                                                                                  
 

8. 

9. 

 

Wręczenie stypendiów Rady Miejskiej dla uczniów. 

Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawie :                                                                                                  

a)    nadania odznaczenia „Zasłużony dla Gminy Krobia”,  

b)    utworzenia     odrębnego   obwodu   głosowania   na   obszarze   Gminy 

Krobia w wyborach do rad gmin, rad powiatów, sejmików województw i rad 

dzielnic m.st. Warszawy oraz wyborów wójtów, burmistrzów i prezydentów 

miast, zarządzonych na dzień 16 listopada 2014 r.,  

c)   przyznania  Parafii  Rzymskokatolickiej   p.w. Św. Mikołaja   w  Krobi 

dotacji na prace konserwatorskie i roboty budowlane w zabytkowym 

Kościele  p.w. Św. Mikołaja w Krobi,  

d)    ustalenia  trybu  udzielania   i   rozliczania   dotacji   dla    publicznych                            

i niepublicznych przedszkoli, szkół i innych form wychowania 

przedszkolnego zakładanych i prowadzonych na terenie Gminy Krobia przez 

inne podmioty niż jednostki samorządu terytorialnego i ministrów oraz trybu 

i zakresu kontroli prawidłowości ich wykorzystania,  

e)    przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego przy ulicy Ogrodowej w Krobi, 

f)    określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości, 
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g)    określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych,  

        h)    zmiany  Uchwały   Nr XLII/337/2013   Rady Miejskiej  w  Krobi   z  dnia 27 

grudnia  2013 roku w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Krobia  na lata 2014 - 2025,  

        i)     zmiany uchwały budżetowej Gminy Krobia na rok 2014, 

        j)    przyznania stypendiów  Rady  Miejskiej  dla  uczniów   za  wybitne 

osiągnięcia pozaszkolne.   

  10. Informacja Przewodniczącego Rady o złożonych oświadczeniach majątkowych przez 

radnych oraz informacja Burmistrza o złożonych oświadczeniach majątkowych przez 

sekretarza gminy, skarbnika gminy, kierowników jednostek organizacyjnych gminy 

oraz osoby wydające decyzje administracyjne w imieniu burmistrza. 

  11. Informacja o przebiegu wykonania budżetu Gminy Krobia oraz planów finansowych 

gminnych instytucji kultury za I półrocze 2014 roku.  

  12.  Informacja o  stanie  realizacji   zadań   oświatowych   Gminy Krobia w roku 

szkolnym   2013/2014. 

  13.  Odpowiedzi na interpelacje i zapytania.  

  14.  Wolne głosy i wnioski. 

  15.  Zakończenie. 

                                                                                          

Sesji przewodniczył przewodniczący Rady Miejskiej Ireneusz Jóźwiak. 
 

Ad. 1 Otwarcie i sprawdzenie obecności radnych.   

Przewodniczący Rady powitał radnych, pracowników Urzędu oraz pozostałych 

zaproszonych gości.   

Na podstawie listy obecności stwierdzono, że na sali znajduje się 15 radnych, wobec czego 

sesja jest prawomocna do podejmowania uchwał.   
       

      Ad. 2 Przedstawienie porządku obrad.       
      Przewodniczący Rady przedstawił porządek obrad sesji.  

      Przewodniczący Rady : na wniosek p. Burmistrza wnoszę o zmianę porządku obrad                             

o rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyznania stypendiów Rady Miejskiej dla 

uczniów za wybitne osiągnięcia pozaszkolne jako pkt 9i. 

      Zgłoszoną zmianę porządku obrad przyjęto jednomyślnie, głosowało 15 radnych. 

      Porządek obrad po zmianach przyjęto jednomyślnie, głosowało 15 radnych.  

      Pierwotny porządek obrad sesji stanowi załącznik do protokołu.  
       

      Ad. 3 Przyjęcie protokołu z XLIX sesji.          
      Protokół z XLIX sesji przyjęto jednomyślnie, głosowało 15 radnych.  
         

      Ad. 4 Odpowiedzi na interpelacje i zapytania z poprzednich sesji. 

      Burmistrz : wpłynęła odpowiedź Starostwa Powiatowego dot. realizacji zadań na drogach 

powiatowych oraz KPP dot. możliwości zamontowania fotoradaru.  
 

      Ad. 5 Interpelacje i zapytania radnych.  
      L. Bem : 1. Jakie są szanse rewitalizacji rynku i czy po nowym rozdaniu środków unijnych 

można by pozyskać fundusze na to zadanie?  

      2. Ulica Św. Ducha jest jedną z najstarszych ulic w Krobi w opłakanym stanie. Proszę 

rozważyć wykonanie remontu tego odcinka. 
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      3. Składałem interpelację w sprawie ubytku w jezdni przy wjeździe na ul. Jutrosińską od 

strony rynku, a miało to być wykonane. Również ponawiam sprawę remontu tzw. trójkąta 

pomiędzy ul. Jutrosińską a Miejsko-Górecką.     

      4. Proszę o skierowanie pilarza i wycięcie suchych konarów drzew przy szkole 

      M. Duda : 1. Proszę o przygotowanie krótkiej informacji odnośnie działalności Centrum 

Integracji Społecznej funkcjonującego niedawno w naszej gminie, w jakich zakresach działa 

ponieważ docierające informacje są medialne, szczątkowe.  

      2. Minął rok działalności nowo powołanego dyrektora GCKiR Pani Agnieszki Wujek. Czy 

można prosić o informację jak przez ten rok Centrum Kultury się zmieniło, jak wygląda na 

dzisiaj kwestia funkcjonowania kina, które zostało wyposażone w bardzo drogi sprzęt. 

Podczas dyskusji z p. dyrektor wskazywano, że działania mają się ożywiać jeszcze bardziej. 

Prosiłbym o przygotowanie podsumowania funkcjonowania tego rocznego okresu nie tylko 

kina ale innych obiektów, które są w zarządzie GCKiR.   

      3. Nie doczekam się w tej kadencji ze strony Starostwa Powiatowego, bo takowe nie 

wpłynęło na Pana ręce zestawienia wydatków inwestycyjnych w poszczególnych gminach,                     

o co pytałem w lutym. Wiem, że mówił Pan taką historię, że wracało to zestawienie do 

Powiatu niekompletne i miało być uzupełnione. Na pewno byłaby to ciekawa informacja 

tym bardziej, że na koniec kadencji warto byłoby na to spojrzeć jak przejawiało się 

finansowanie zadań w naszej gminie.   

      G. Skrobała : 1. Sprawa dotyczy funkcjonowania świetlic wiejskich, minął wrzesień                      

w Nieparcie i Gogolewie jeszcze nie rozpoczęły działań. W Gogolewie był remont 

świetlicy, lecz myślę, że niebawem będą one funkcjonować.  

      2. Stan dróg, szczególnie powiatowych, dla wszystkich jest widoczny. Moje pytanie czy 

będą one naprawiane jeszcze przed zimą, bo jeśli nie, to nie wyobrażam sobie jaki będzie 

ich stan po okresie zimowym. Dwie prośby mieszkańców Gogolewa i Niepartu o 

umieszczenie luster w Gogolewie przy skrzyżowaniu drogi biegnącej od Ośrodka Zdrowia  

w kierunku drogi, gdzie mieszka p. sołtys Bogdański, ponieważ widoczność jest tutaj 

zerowa. Natomiast w Nieparcie na drodze przy kościele, która prowadzi w kierunku wsi 

również konieczne byłoby zamontowanie lustra poprawiającego widoczność dla 

kierujących.   

      K. Perdon : prośba mieszkańców, sprawa dotyczy przejścia dla pieszych w Pudliszkach przy 

ul. Krobskiej, które należałoby przesunąć w głąb ul. Wjazdowej, co usprawniłoby 

bezpieczeństwo komunikacyjne pieszych i kierujących pojazdami.  

      H. Urbański : mieszkańcy osiedla wyszli z prośbą o doposażenie placu zabaw dla dzieci 

położonego przy ul. Żeromskiego, jeśli będzie taka możliwość finansowa aby zrealizować to 

na wiosnę. 

      R. Olejniczak: proszę o ograniczenie tonażu pojazdów poruszających się  na drodze gminnej 

w Starej Krobi remontowanej 4 lata temu, wskazane byłoby dla poprawy bezpieczeństwa 

ponieważ jest dość wąska oraz o ograniczenie tonażu na drodze w kierunku Kółka 

Rolniczego. 

      R. Szulc : droga Chwałkowo-Potarzyca szczególnie przy posesji p. Andrzejwskiego 

wymaga pilnego remontu ze względu na bardzo zły jej stan, zagrażający bezpieczeństwu. 

Na ostatnim spotkaniu w Chwałkowie był Starosta Gostyński i p. Meyer i deklarowali 

wykonanie tej naprawy. Załatanie tymczasowe nie będzie spełniało egzaminu, potrzeba jest 

chociażby na krótkim odcinku wykonać poważny remont.   
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      M. Szpurka :  1. Ponawiam interpelację remontu drogi przy posesji nr 77 w Chwałkowie, 

przy koszarach. Na ostatnim spotkaniu w Chwałkowie był Starosta Gostyński i p. Meyer i 

deklarowali wykonanie tej naprawy, ponieważ po opadach zastoiny wody niszczą przyległy 

budynek.    

      2. Droga 434 w kierunku do Przyborowa wymaga pilnej wycinki zakrzaczenia z uwagi na 

bardzo utrudniony przejazd szczególnie dużych pojazdów. 

      3. Park w Chwałkowie zaatakowany został przez bobry, które tnąc drzewa przewracają  je. 

Dotychczas park ten był dopilnowany, a obecnie jest bardzo zaniedbany, zarośnięty i proszę                     

o interwencję w tej sprawie.    
 

      Ad. 6 Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach podejmowanych                   

w okresie międzysesyjnym.  

      22.08. Działania organizacyjne związane z uroczystością poświęcona ofiarom Katynia. 

      25.08. Przesłano uchwały  Rady Miejskiej do Regionalnej Izby Obrachunkowej. 

      Działania organizacyjne związane z uroczystością 75-rocznicy rozpoczęcia II Wojny 

Światowej. 

      26.08. Przesłano uchwały Rady Miejskiej drogą elektroniczną do publikacji w Dzienniku 

Urzędowym Województwa Wielkopolskiego.  

      29.08. Spotkanie na probostwie w Pudliszkach ws. uroczystości poświęconej ofiarom 

Katynia oraz spotkanie w ZSPiG w Pudliszkach dotyczące uroczystości. 

      1.09 Uczestniczyłem w uroczystości rozpoczęcia roku szkolnego w ZSPiG w Krobi. 

      Radni uczestniczyli w uroczystości 75-rocznicy rozpoczęcia II Wojny Światowej, w tym 

składania wieńców i kwiatów oraz w spotkaniu z kombatantami i młodzieżą. 

      6.09. Na zaproszenie Biblioteki Miast i Gminy uczestniczyłem w akcji „Narodowe 

czytanie”. Czytano Trylogię Henryka Sienkiewicza. 

      7.09. Radni uczestniczyli w IV Festiwalu Tradycji i Folkloru w Domachowie. 

     11.09. Udział w zabraniu dotyczącym organizacji uroczystości w dniu 21 października oraz 

11 listopada. 

     12.09. Spotkanie z p. Karolem Zawieją ws. wykonania pamiątki na zakończenie kadencji 

Rady Miejskiej. 

     17.09. Radni uczestniczyli w uroczystości Katyńskiej na cmentarzu w Pudliszkach. 

      Drogą elektroniczną przekazano uchwałę Rady Miejskiej do publikacji w Dzienniku 

urzędowym Województwa Wielkopolskiego.  

      19.09. Uczestniczyłem w Wielkopolskich Obchodach Światowego Dnia Turystyki. 

      22.09. Radni składali oświadczenia majątkowe. 

      23.09.  Podpisałem protokół z XLIX sesji Rady Miejskiej. 

      Uczestniczyłem w posiedzeniu Społecznej Komisji ws. Rozpatrywania Wniosków                            

o Przydział Lokali Socjalnych. 

      24.09. Uczestniczyłem w otwarciu zmodernizowanej przepompowni w Wymysłowie. 

      29.09. Podpisałem porządek L-pięćdziesiątej sesji Rady Miejskiej. Uczestniczyłem                           

w I Powiatowej Inauguracji Uniwersytetów Trzeciego Wieku z gminy Gostyń, Krobia                       

i Pępowo. Inauguracja miała miejsce w Gostyniu. 

      29.09. Dwóch radnych uczestniczyło w spotkaniu organizacyjnym dot. uroczystości 

rocznicy rozstrzelania mieszkańców Krobi i okolicy 21.10.1939 r. 

      30.09. W Urzędzie Skarbowym w Gostyniu złożyłem „Oświadczenia majątkowe” radnych 

wymagane za 2 m-ce od zakończenia kadencji.  
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      1.10. Posiedzenie wspólne komisji rady Miejskiej dla omówienia projektów uchwał i spraw 

bieżących. 

      2.10. Posiedzenie Komisji Oświaty i spraw społecznych dla omówienia projektu uchwały                   

i wydania opinii komisji. 

      3.10. Posiedzenie Komisji Budżetu dla omówienia projektu uchwały i wydania opinii 

komisji oraz posiedzenie komisji Rolnictwa i Rozwoju Gminy ws. omówienia projektu 

uchwały. 

      2-3.10. Uczestniczyłem w Zjeździe Przewodniczących Rad gmin i powiatów. 2.10 – wykład 

prof. Marka Szewczyka nt. Planowanie przestrzenne w toku ewolucji, 3.10. – mecenas 

Maciej Kiebłus - Projekty zmian ustaw samorządowych oraz problemy rady i radnych 

związane z zakończeniem kadencji.  
                    

      Ad. 7 Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym.  

Sprawozdanie przedstawił Burmistrz, stanowi ono załącznik nr 1 do protokołu.  
 

Ad. 8 Wręczenie stypendiów Rady Miejskiej dla uczniów. 
Zgodnie z uchwałą Nr XLIX/391/2014 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 21 sierpnia 2014 r. stypendia 

za wyniki w nauce za II semestr w roku szkolnym 2013/2014 wręczyli uczniom przewodniczący 

Rady, przewodniczący Komisji Oświaty i Spraw Społecznych oraz Burmistrz Krobi.  
 

Ad. 9 Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawie :  

a) nadania odznaczenia „Zasłużony dla Gminy Krobia”,   

Projekt uchwały i uzasadnienie wniosku radnych o przyznanie odznaczenia Panu Marianowi 

Szpurka przedstawił Przewodniczący Rady Miejskiej.  

A. Sarbinowski, pełnomocnik Burmistrza  przedstawił uzasadnienia wniosku Burmistrza 

Krobi o przyznanie odznaczeń Pani Marii Bujak i Panu Franciszkowi Jesiakowi, członkom 

zespołu biskupiańskiego z Domachowa, Panu Czesławowi Piotrowiakowi długoletniemu 

dyrygentowi Chóru „Harmonia” oraz Dziecięco-Młodzieżowej Orkiestrze Dętej z  Krobi.    

Uchwałę Nr L/400/2014 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 3 października 2014 r. w sprawie 

nadania odznaczenia „Zasłużony dla Gminy Krobia” przyjęto jednomyślnie, głosowało                  

15 radnych. 
 

b) utworzenia     odrębnego   obwodu   głosowania   na   obszarze   Gminy Krobia w 

wyborach do rad gmin, rad powiatów, sejmików województw i rad dzielnic m.st. 

Warszawy oraz wyborów wójtów, burmistrzów i prezydentów miast, zarządzonych na 

dzień 16 listopada 2014 r. 

Projekt uchwały i uzasadnienie przedstawiła Naczelnik WSS Maja Moskwa-Loman.  

Uchwałę Nr L/401/2014 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 3 października 2014 r.                              

w sprawie utworzenia     odrębnego   obwodu   głosowania   na   obszarze   Gminy Krobia           

w wyborach do rad gmin, rad powiatów, sejmików województw i rad dzielnic                             

m.st. Warszawy oraz wyborów wójtów, burmistrzów i prezydentów miast, zarządzonych na 

dzień 16 listopada 2014 r. przyjęto jednomyślnie, głosowało15 radnych. 
 

c) przyznania  Parafii  Rzymskokatolickiej   p.w. Św. Mikołaja   w  Krobi dotacji                      

na prace konserwatorskie i roboty budowlane w zabytkowym Kościele  p.w. Św. 

Mikołaja w Krobi.  

Projekt uchwały i uzasadnienie przedstawiła Naczelnik WSS Maja Moskwa -Loman.  
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Uchwałę Nr L/402/2014 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 3 października 2014 r. w sprawie  

przyznania  Parafii  Rzymskokatolickiej   p.w. Św. Mikołaja   w  Krobi dotacji na prace 

konserwatorskie i roboty budowlane w zabytkowym Kościele  p.w. Św. Mikołaja w Krobi; 

przyjęto jednomyślnie,  głosowało 15 radnych. 
 

d) ustalenia  trybu  udzielania   i   rozliczania   dotacji   dla    publicznych                                    

i niepublicznych przedszkoli, szkół i innych form wychowania przedszkolnego 

zakładanych i prowadzonych na terenie Gminy Krobia przez inne podmioty niż 

jednostki samorządu terytorialnego i ministrów oraz trybu i zakresu kontroli 

prawidłowości ich wykorzystania. 

Projekt uchwały i uzasadnienie przedstawiła Naczelnik WSS Maja Moskwa-Loman.  

Uchwałę Nr L/403/2014 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 3 października 2014 r.                                   

w sprawie  ustalenia  trybu  udzielania   i   rozliczania   dotacji   dla    publicznych                             

i niepublicznych przedszkoli, szkół i innych form wychowania przedszkolnego zakładanych 

i prowadzonych na terenie Gminy Krobia przez inne podmioty niż jednostki samorządu 

terytorialnego i ministrów oraz trybu i zakresu kontroli prawidłowości ich wykorzystania; 

przyjęto jednomyślnie,  głosowało 15 radnych. 
 

e) przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego przy ulicy Ogrodowej w Krobi. 

Projekt uchwały i uzasadnienie przedstawił naczelnik WIGP A. Olejnik. 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Rozwoju Gminy Ł. Kubiak : komisja obradowała                        

w dniu dzisiejszym i pozytywnie zaopiniowała projekt przedmiotowej uchwały.  

Uchwałę Nr L/404/2014 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 3 października 2014 r. w sprawie  

przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego przy 

ulicy Ogrodowej w Krobi; przyjęto jednomyślnie,  głosowało 15 radnych. 
 

f) określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości. 

Projekt uchwały i uzasadnienie przedstawił Skarbnik Gminy D. Walczak.  

Uchwałę Nr L/405/2014 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 3 października 2014 r. w sprawie  

określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości; przyjęto jednomyślnie,  głosowało 

15 radnych. 
 

g) określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych.   

Projekt uchwały i uzasadnienie przedstawił Skarbnik Gminy D. Walczak. 

Uchwałę Nr L/406/2014 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 3 października 2014 r. w sprawie  

określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych; przyjęto jednomyślnie,  

głosowało 15 radnych. 
 

h) zmiany Uchwały Nr XLII/337/2013 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 27 grudnia                    

2013 roku w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Krobia                   

na lata 2014 – 2025.  

Projekt uchwały i uzasadnienie oraz autopoprawkę stanowiącą załącznik nr 2 do protokołu 

przedstawił Skarbnik Gminy D. Walczak. 

Zgłoszoną autopoprawkę przyjęto jednomyślnie, głosowało 15 radnych.   

Uchwałę Nr L/407/2014 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 3 października 2014 r.                            

w sprawie zmiany Uchwały Nr XLII/337/2013 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 27 grudnia                    
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2013 roku w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Krobia na lata 

2014 – 2025; przyjęto jednomyślnie,  głosowało 15 radnych. 

Salę obrad opuścił radny Ł. Kubiak. 
 

i) zmiany uchwały budżetowej Gminy Krobia na rok 2014.  

Projekt uchwały i uzasadnienie oraz autopoprawkę stanowiącą załącznik nr 3 do protokołu 

przedstawił Skarbnik Gminy D. Walczak.  

Przewodniczący Komisji Budżetu L. Bem: komisja obradowała w dniu dzisiejszym                           

i projekt uchwały oraz autopoprawkę zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie. 

Uchwałę Nr L/408/2014 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 3 października 2014 r.                            

w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Krobia na rok 2014; przyjęto jednomyślnie,  

głosowało 14 radnych. 

Na salę obrad przybył radny Ł. Kubiak.  
 

j) przyznania stypendiów Rady Miejskiej dla uczniów za wybitne osiągnięcia 

pozaszkolne. 

Projekt uchwały i uzasadnienie przedstawił Przewodniczący Rady.  

Przewodnicząca Komisji Oświaty i Spraw Społecznych E. Dopierała :  Komisja Oświaty                   

i Spraw Społecznych rozpatrzyła 32 złożone wnioski o stypendia za wybitne osiągnięcia 

pozaszkolne dla 133 osób, w tym 1 wniosek zespołowy dla 3 uczniów za osiągnięcia 

naukowe, 17 wniosków w dziedzinie sport – wnioski zespołowe i indywidualne, ogółem dla 

98 osób oraz 14 wniosków za osiągnięcia w kulturze, zarówno indywidualne, jak                            

i zespołowe dla 32 osób. 5 wniosków zostało odrzuconych, gdyż nie spełniały warunków 

zasad udzielania stypendiów – były to 2 wnioski zespołowe w dziedzinie sport, które nie 

spełniały warunków określonych w § 10 Regulaminu oraz 3 wnioski za osiągnięcia                           

w kulturze – nie spełniały warunków § 12. Jeden wniosek pozytywnie zaopiniowany,                      

na podstawie zapisu § 21, Komisja przekazała do rozpatrzenia Burmistrzowi. 

Komisja wnioskuje, aby przyznać stypendium w kwocie 300 zł dla uczniów odnoszących 

sukcesy indywidualnie, po 150 zł dla duetów i po 100 zł dla uczniów tworzących zespoły. 

Łącznie wartość stypendiów wyniesie 14.200 zł. Jednocześnie Komisja zwraca się z prośbą 

do wnioskujących o przyznanie stypendiów, aby przestrzegali zasad składania wniosków, 

określonych w paragrafach 16 i 18 Regulaminu, by nie stwarzać nadziei na otrzymanie 

stypendium uczniom, którzy wprawdzie odnoszą sukcesy, ale nie na miarę określoną                     

w naszym Regulaminie.  

Uchwałę Nr L/409/2014 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 3 października 2014 r.                              

w sprawie przyznania stypendiów Rady Miejskiej dla uczniów za wybitne osiągnięcia 

pozaszkolne przejęto jednomyślnie, głosowało15 radnych. 
 

Ad 10. Informacja Przewodniczącego Rady o złożonych oświadczeniach majątkowych 

przez radnych oraz informacja Burmistrza o złożonych oświadczeniach majątkowych 

przez sekretarza gminy, skarbnika gminy, kierowników jednostek organizacyjnych 

gminy oraz osoby wydające decyzje administracyjne w imieniu burmistrza. 

Informacje odczytał Przewodniczący Rady, które stanowią załączniki nr 4-8                             

do niniejszego protokołu.  
 

Ad. 11. Informacja o przebiegu wykonania budżetu Gminy Krobia oraz planów 

finansowych gminnych instytucji kultury za I półrocze 2014 roku.  
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Skarbnik Gminy przedstawił zarządzenie Nr 60/2014 Burmistrza Krobi z dnia 21 sierpnia 

2014 r. w sprawie informacji o przebiegu wykonania budżetu Gminy Krobia, kształtowaniu 

się wieloletniej prognozy finansowej oraz przebiegu wykonania planów finansowych 

gminnych instytucji kultury za I półrocze 2014 r. stanowiące załącznik nr 9 do protokołu. 
 

Ad. 12.  Informacja o  stanie  realizacji   zadań   oświatowych   Gminy Krobia w roku 

szkolnym   2013/2014.  
Informację przedstawiła Naczelnik WSS Maja Moskwa-Loman, która  stanowi załącznik        

nr 10 do niniejszego protokołu. Ponadto dyrektorzy jednostek oświatowych przedstawili 

prezentacje dotyczące funkcjonowania placówek w poprzednim roku szkolnym.  
 

Ad. 13 Odpowiedzi na interpelacje i zapytania.    
Burmistrz : odpowiadając na interpelację radnego L. Bema dot. rewitalizacji rynku, to nie 

jest to temat zaniechany, przedsięwzięcia zapisane o Strategii Rozwoju Gminy to 

rewitalizacja centrum miasta i rynku, Wyspy Kasztelańskiej i obiektu sportowo                                   

- rekreacyjnego.  

Rzeczywiście sporo ulic w Krobi wymaga remontu, także ul. Św. Ducha oraz inne drogi, 

które nie posiadają utwardzenia, chodników jezdni asfaltowej, czy kostki.  Uważam, że 

temat ten należy podjąć kompleksowo. Ubytek w jezdni na rynku na drodze powiatowej 

został objęty reklamacją przez firmę, która wykonywała tą nawierzchnię. Trójkąt na                       

ul. Jutrosińskiej, to znają Państwo moje zdanie i  czekam na wykonanie tej naprawy przez 

Powiat. Wycięcie suchych gałęzi zostanie wykonane, oczywiście wymagało to będzie 

pozwolenia.  

Odpowiadając radnemu M. Duda, odnośnie informacji o działalności Centrum Integracji 

Społecznej, to oczekiwanie na nią jest trochę przedwczesne, ponieważ zostało uruchomione 

w lipcu, właściwie zaczęło swoją działalność. Większość CIS powstawały w momencie 

uruchamiania dysponowały dużymi środkami finansowymi. Złożyliśmy wniosek do Urzędu 

Marszałkowskiego o wsparcie finansowe, wniosek jeszcze nie jest rozpatrzony a mimo to 

zapadła decyzja o uruchomienie tego centrum. Pomimo braku środków finansowych w 

Budżecie Gminy nie zaplanowaliśmy jakiś extra pieniędzy przedziwnych na rozpoczęcie tej 

działalności. CIS we współpracy ze Spółdzielnią Socjalna ECCOS rozpoczął działalność                

w oparciu o środki własne wypracowane przez spółdzielnię.  Mimo to te trzy miesiące 

owocowały już bardzo konkretnymi  działaniami. Na chwile obecną w centrum jest 9 osób, 

które pracują i są objęte programem, dofinansowanie wynagrodzenia tych osób pochodzi z 

Urzędu Pracy, z czego dwie osoby pracują w szkołach, a pięć w przedsiębiorstwach 

prywatnych. Również podpisano dalsze porozumienia z innymi podmiotami w zakresie 

dalszych pracy dla osób wykluczonych. Działania te można powiedzieć prowadzone są bez 

zewnętrznego wsparcia. Dofinansowanie, które wpłynie przeznaczone zostanie na remont 

budynku po starej przechodni w Krobi przy ul. Powst. Wlkp. 

Odnośnie działalności GCKiR to jak najbardziej można takie sprawozdanie przedstawić.   

Informacja Starostwa Powiatowego odnośnie zadań realizowanych na drogach powiatowych 

w poszczególnych gminach nie została do tej pory pisemnie przygotowana. W kontekście 

tego zapytania na zaproszenie p. przewodniczącego rady spotkał się z Radą Miejską                         

w Krobi Starosta Gostyński i myślę, że w tym zakresie również odpowiadał. Moje pytanie 

czy nadal wymagać przedstawienia tej informacji. Odpowiadając radnej G. Skrobała,                        

to świetlice rozpoczęły działalność od 1 października, być może opóźnione zostało to                        

w Gogolewie i Nieparcie, lecz zajęcia w tych świetlicach będą uruchomione.  
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Do Starostwa Powiatowego zostanie skierowane zapytanie dotyczące naprawy dróg 

powiatowych przed okresem zimowym.  

Kwestię montażu luster w  Nieparcie i Gogolewie musimy rozważyć i problem ten 

przeanalizujemy, a rzeczywiście skrzyżowanie jest nietypowe i nie ma bezpośredniego 

zagrożenia bezpieczeństwa, w miejscu tym nie miały miejsca zdarzenia.  

Odpowiadając na interpelację radnego K. Perdona, donośnie zmiany usytuowania przejścia 

dla pieszych na ul. Wjazdowej, to również sprawa przekazana zostanie do zarządcy drogi. 

Odpowiadając na interpelację radnego H. Urbańskiego, to jest kilka projektów wyposażenia 

placów zabaw na terenie gminy, w budżecie na rok 2015 zaplanowane zostaną środki na ten 

cel. 

Odpowiadając na interpelację radnego R. Olejniczaka, to ograniczenie ciężaru pojazdu na 

drogach dojazdowych do pól będzie skutkowało również względem użytkowników tych 

dróg. To nie jest tylko kwestia ciężarówek ale szeregu pozostałych pojazdów.  

R. Olejniczak : w środku wsi z dróg nie muszą korzystać pojazdy o ładowności powyżej                  

20 ton. 

Odpowiadając na interpelację radnego M. Szpurka, ponowimy po raz kolejny sprawę 

remontu drogi powiatowej w Chwałkowie.  

Park w Chwałkowie nie jest naszą własnością, lecz Powiatu Gostyńskiego i Nadleśnictwa                       

i w tej sprawie nie możemy podejmować inicjatywy. Przekażemy problem zarządcom tych 

terenów.  
          

Ad. 14  Wolne głosy i wnioski. 

E. Dopierała : była zatrudniona osoba, która między innymi miała zajmować się 

pozyskiwaniem środków zewnętrznych. Jest jakaś firma zewnętrzna, która ma nas 

informować o takich środkach i wydaje mi się, że przegapialiśmy temat pozyskanie 

pieniędzy na gazownię, ponieważ minął termin, a może się mylę i chciałabym uzyskać 

informację, czy coś się dzieje w sprawie gazowni.  

Odnośnie działalności GCKiR, to prosiłabym aby zamieszczono jakąś informację                             

o godzinach funkcjonowania centrum.  

Burmistrz : sprawdzimy odnośnie ogłoszonego naboru konkursu na pozyskanie środków. 

Natomiast wielu pracowników zajmuję się tematem pozyskiwania środków zewnętrznych   

w zakresie swoich kompetencji i zadań, w poprzednich latach udało się pozyskać środki 

zewnętrzne. Nie ma jednego stanowiska, które się tym zajmuje i sprawdzę czy była 

możliwość składania wniosków w tym zakresie poprzez WIGP. Natomiast działania tzw. 

miękkie związane z rozwojem aktywności społecznej i działalnością społeczną mają 

przypisani pracownicy WSS.     
 

Ad. 15 Zakończenie obrad  sesji. 

Przewodniczący Rady Miejskiej: dziękuję wszystkim osobom, które sesję przygotowały, 

dziękuję wszystkim za przybycie i zamykam L sesję Rady Miejskiej w Krobi. 
     
   Protokół sporządziła :                                                  

       Aurelia Sikorska   


